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Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het reglement van orde stelt de fracties van de 
50PLUS ,vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over procedures welke een 
transparant bestuursstijl zouden moeten borgen.  
 
Door combinatie van enorme subsidies en elektriciteitsprijzen gekoppeld aan gas prijzen 

worden woekerwinsten geboekt op duurzame energie. Ondertussen hebben vele 

Flevolanders te lijden aan energie armoede.  Dit is geen duurzaam beleid.  

 

Flevoland heeft een enorme productie van duurzame energie. 50PLUS vindt het op zich goed 

dat we duurzame energie produceren. Doordat de energieprijzen zijn gekoppeld aan de gas 

prijzen worden op dit moment echter grote winsten geboekt.  

Dit leidt tot de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte dat er bij energie productie van duurzame energie op dit 

moment woekerwinsten worden gemaakt? 

 

2. Is het college op de hoogte dat er miljarden aan SDE en SDE++ subsidie aan duurzame 

projecten in Flevoland worden uitbetaald? 

 

3. Is het college het met 50PLUS eens dat woekerwinsten en tegelijkertijd enorme subsidies 

incasseren niet hand in hand gaan? 

 

4. Kan het college aangeven of er leden in het college zijn in Flevoland zijn die, net als 

andere duurzame energieproducenten, gebruik maken van een subsidieregeling en profijt 

hebben van de explosie van de gasprijs of één van beide? 

 

5.a. Is het college het met 50PLUS eens dat er gekeken moet worden naar de wettelijke 

mogelijkheden om óf de subsidies te stoppen óf extra belastingen op te leggen op de 

woekerwinsten van exploitanten van wind- en zonneparken? 

5.b. Zo nee waarom niet?  

 

6. Kan het college inzicht geven hoeveel mensen in Flevoland lijden onder energiearmoede? 

Zo niet waarom niet?  

 

7. Is het college het met 50PLUS eens dat duurzame energie alleen duurzaam is wanneer 

rendementen niet alleen in de zakken van de aandeelhouders vloeien maar wanneer deze 

winsten gedeeld worden met de samenleving? 

 



8. Is het college het met 50PLUS eens, dat wanneer het wettelijk niet mogelijk is om een 

deel van de woekerwinsten van de exploitanten van “duurzame” energieprojecten terug te 

vorderen of te belasten, dat het college een dringend moreel appel zou moeten doen aan de 

exploitanten om een groot deel van de woekerwinsten terug te laten vloeien naar de 

Flevolandse samenleving en in het bijzonder richting burgers die te lijden hebben aan 

energie armoede?  

 

9. Is het college het met 50PLUS eens dat wanneer het wettelijk niet mogelijk is er morele 

verantwoordelijkheid zou moeten zijn van de duurzame energie exploitanten om samen te 

zorgen dat er de energie armoede in Flevoland wordt aangepakt en opgelost? Zo niet 

waarom niet? 

 

10.a. Is het college bereid om actie te ondernemen om samen met de exploitanten er voor te 

zorgen dat duurzame energie echt duurzaam is en niet alleen een cashcow voor 

aandeelhouders is, en samen actief de energie armoede aan te pakken. 

10.b. Zo ja kan het college aangeven op welke termijn ze bereid is de energie exploitanten 

om de tafel te roepen en te komen met oplossingen?  

.  
 
Hoogachtend,  
 
M.G.J.H. van Rooij,  
Fractievoorzitter 

 
 
  
 


